
Folketingets Sundhedsudvalg har den 29. september 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 875 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 875:
’’Ministeren bedes oversende al intern og ekstern kommunikation vedrørende 
overbetalingssagen/privat hospitaler som optakt til og opfølgning på sund-
hedsministerens besvarelse af samrådsspørgsmål  AG, AH og AI  den 13. 
maj 2009 og økonomi- og erhvervsministerens deltagelse i spørgetimen sam-
me dag, herunder al korrespondance imellem de to ministerier, inklusiv både 
embedsmænd og ministre, samt alt materiale om overvejelser om eller forsøg 
på sletning af mails og anden korrespondance.”

Foreløbigt svar:
Indenrigs- og Sundhedsministeriet har modtaget et meget stort antal anmod-
ninger om aktindsigt i tilknytning til sagen om afregning med private sygehuse. 
Der er tale om et omfattende sagskompleks, og arbejdet med gennemgangen 
af materialet har vist sig at være mere omfattende end først antaget.

Spørgsmål nr. 875 og 876 vedrører dele af det nævnte sagskompleks.

Derfor er ministeriet desværre ikke i stand til at besvare spørgsmålet inden 
svarfristen.

Ministeriet forventer at kunne svare inden for få uger. 
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